
 مافیای فروش صندلی پزشکی 
در تور بهداشت!

مافیای پشت پرده به دانشگاه علوم پزشکی هم رسید

خبر مربوط به فروش نجومی صندلی های 
دانشــگاه های علوم پزشــکی، این روزها 
تبدیل بــه یکــی از اخبار داغ شــده که 
نظرهای زیــادی در رابطه بــا آن وجود 
دارد. از مردم گرفته تا مسئولان، انتقادها 
زیاد اســت و عده ای نیــز در این میان به 
کتمان آن پرداخته انــد؛ درحالی که ادعا 
می شود افرادی هستند که برای ثبت نام 
در دانشگاه های علوم پزشکی رقمی بین 
300 تا 500 میلیــون تومان می گیرند و 
نام افراد را وارد سیستم دانشگاه می کنند. 
حجم بــالای حضور دانشــجویان پولی، 
درکنار پذیرفته شدگان سهمیه های آزاد 
در دانشــگاه های دولتی، دخالت مخوف 
مافیای کنکور در این ماجرا و ارتباط مالی 
ســنگین با دلال های علمــی در داخل و 
خارج کشور، این روزها تبدیل به داغ ترین 

خبرها شده است.
تا آخر این راه خواهیم رفت

وزیــر بهداشــت در ایــن رابطه 
می گویــد: تاکنون نتایج مهمــی در این 
زمینه حاصل شده است و به زودی به قوه 
قضاییه ارسال خواهد شــد. دکتر نمکی، 

یادآور شده است: سه ماه قبل پس از مقابله 
با اخلال گران در حوزه دارو، دستور برخورد 
با جریان های فســاد در کنکور پزشکی و 
فروش صندلی دانشگاه را هم صادر کردم. 
وی افــزود: عوامل قدرت و فســاد در هر 
سطح و جایگاهی بدانند که ما تا آخر این 

راه خواهیم رفت.
اگر ملاک ورود به دانشگاه پول 

است، کنکور را جمع کنند!
عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی، 
در واکنش به ماجرای صندلی فروشی در 
دانشــگاه ها صراحتاً اعلام کرد: اگر ملاک 
ورود به دانشگاه پول است، کنکور را جمع 
کنند و صندلی های دانشــگاه را به مزایده 
بگذارند و چوب حراج بزنند تا هر کســی 
پول بیشــتری دارد رشــته مطلوب تری 

انتخاب کند!
 قاضی زاده هاشــمی، از سازمان سنجش 
به عنوان مســئول تحصیــلات تکمیلی 
درخواســت کرد، مراقبت باشــد در این 
زمینه تخلفی صورت نگیرد. او در واکنش 
به موضــوع وجود دانشــجویان قلابی در 
دانشــگاه های علوم پزشــکی، از اعضای 
کمیســیون آموزش و بهداشت مجلس 
خواست به موضوع ورود کرده، ابعاد آن را 

مشخص کنند.

راهی جز کنکور برای ورود به 
دانشگاه وجود ندارد

معاون آموزشی دانشــگاه علوم پزشکی 
شــهید بهشــتی، هرگونه خریدوفروش 
صندلی در این دانشگاه را رد کرد و فروش 
صندلی و ورود بدون کنکور در رشته های 
علوم پزشکی را شایعه خواند و گفت: هیچ 
راهی جــز کنکور برای ورود به دانشــگاه 
وجود ندارد. دکتر محسن ضیایی، درباره 
فــروش صندلی بــا عنوان دانشــجویان 
انتقالی از خارج کشــور به دانشــگاه های 
زیرمجموعــه وزارت بهداشــت گفــت: 
تاکنون هیچ مورد تخلفــی در این زمینه 
به حوزه معاونت آموزشــی گزارش نشده 
است. دانشــگاه از طریق آزمون سراسری 
کنکور که سازمان سنجش کشور برگزار 
می کند، دانشــجویان پزشــکی را جذب 
می کند. دانشگاه نیز بعد از ثبت نام، دانشجو 
را برای صدور شماره و کارت دانشجویی به 
معاونت آموزشــی و دانشجویی دانشکده 
معرفی می کند. وی با اشاره به این که جذب 
دانشجویان سازوکار و روند خاص خود را 
دارد، افزود: بعد از آنکه همه مراحل قانونی 
جذب دانشــجو بعد از کنکور سراســری 
طی شــد، مجدداً تمام این مراحل برای 
حضور دانشجویان در دانشگاه ها از سوی 

وزارت بهداشت چک می شــود. علاوه بر 
این دانشجویان پذیرفته شده در سال دوم 
آموزش علوم پزشکی، در آزمون علوم پایه 
وزارت بهداشت شرکت می کنند. او با بیان 
این که دانشجویان ورودی دانشگاه علوم 
پزشکی بعد از ورود به دانشگاه، چهارمرتبه 
دیگر نیز در آزمون های وزارت بهداشــت 
شرکت می کنند، عنوان کرد: بعد از آزمون 
علوم پایه، مجــدداً آزمون دیگری از آن ها 
گرفته می شــود؛ قبل از فارغ التحصیلی 
نیــز درآزمون جامع شــرکت می کنند و 
درنهایت آزمون دیگری برای اخذ شماره 
نظام پزشکی از دانشجویان پزشکی گرفته 
می شــود و مراحل پذیرش شــان مجدداً 
چک می شود. وی درباره شائبه واگذاری 
صندلی های دانشــکده های علوم پزشکی 
درازای گرفتــن پول هــای میلیونــی از 
دانشــجویان انتقالی نیز گفــت: وزارت 
بهداشــت در پذیرش دانشجویان انتقالی 

خارج از کشور زیاد مقاومت می کند؛ زیرا 
پذیرش دانشجو علاوه بر فضای آموزشی، 
امکانات زیادی می خواهد؛ درواقع آموزش 
دانشجوی پزشکی فقط ایجاد یک صندلی 
نیست؛ بلکه آزمایشگاه، کارگاه، بیمارستان 

و درمانگاه نیاز دارد.
ظاهراً یک جریان فســادی 

وجود دارد
نماینده مجلس شــورای اسلامی، مدعی 
شد: باندهای فروش صندلی با صداوسیما و 
مؤسسات آموزش کنکور سروسری دارند. 
محمود صادقی، به وجود فساد در سیستم 
پذیرش دانشجویان پزشــکی اشاره کرد 
و گفت: ظاهراً یک جریان فســادی وجود 
دارد که صندلی های رشــته های پزشکی 
را به فروش می رســانند و ما گزارش های 
ابتدایی در این باره داریــم و می خواهیم 
وزارت بهداشت را نیز درگیر موضوع کنیم 

تا بتوانیم موضوع را برطرف کنیم.

قائم مقام سازمان تأمین اجتماعی اعلام کرد:

 شروط پرداخت مستمری
 به بازماندگان کارگر متوفی

قائم مقام سازمان تأمین اجتماعی، درمورد پرداخت 
مستمری به خانواده کارگری که در محل کار فوت 
کرده باشد، توضیحاتی ارائه کرد. محمدحسن زدا 
گفت: چنان چه کارگری براثر حادثه ناشی از کار در 
محل کار خود فوت کند، هیچ سابقه ای نیاز ندارد و 
حتی اگر در همان روز اول کار برای او حادثه پیش 
بیاید، سازمان تأمین اجتماعی تمام حقوق وی را 
به خانواده بیمه شده پرداخت می کند. وی افزود: اما 
اگر بیمه شده در اثر بیماری در محل کار خود فوت 
کند، برای پرداخت مستمری به خانواده مرحوم دو 
شرط لازم است: یکی این که در ۱0 سال آخر عمر، 
سال سابقه بیمه داشته باشد؛ دوم این که سال آخر 
نیز ۹0 روز سابقه پرداخت حق بیمه را داشته باشد، 
دراین صورت خانواده مستمری دریافت می کنند. 
وی تاکید کرد: اگر کارفرما کارگر فوت شــده را 
بیمه نکرده باشــد در این صورت بازماندگان باید 
با مدارک به شعبه واحد نام نویسی و حساب های 
انفرادی تأمین اجتماعی مراجعه و تقاضای اعمال 
بخش نامه 53۹ را داشته باشند. در این صورت جای 
نگرانی وجود ندارد و با احراز مدارک حقوق بیمه 

شده به خانواده وی پرداخت خواهد شد.

وزیر بهداشت خبر داد:

 تأمین داروهای اساسی
 با وجود تحریم ها

شــهر خبر: وزیر بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکی با اشاره به مهم ترین سیاست های کاری 
خود در حوزه دارو گفت: با وجــود آنکه مردم  ما 
مورد ســخت ترین تحریم ها قرار گرفته اند، اما در 
تهیه مواد اولیه دارویی و داروهای مورد نیازی که 
وارد می کنیم، مشکل عمده ای در خدمت رسانی 
به مردم نداریم. دکتر ســعید نمکی اظهار کرد: 
نخستین سیاســتی که در وزارت بهداشت آن را 
دنبــال می کنیم حمایت از تولید داخلی اســت؛ 
امیدوارم همه به ما کمک کنند. وی ادامه داد: در 
این راستا اقدامات اصولی را دنبال می کنیم؛ اولین 
اقدام مان هموارســازی نظام بوروکراتیک کشور 
برای ثبت و شــروع تولید در صنعت داروســازی 
کشور است. بنده به همکارانم در سازمان غذا و دارو 
دستور داده ام که نباید پاسخ هیچ پرونده ای بیش از 
یک هفته به طول انجامد و باید درعرض یک هفته 
پاسخ پرونده ها داده شود. افرادی که در این راستا 
دچار مشکل می شــوند، با اتصال به سامانه۱۹0 

اطلاع دهند تا مستقیماً به بنده گزارش شود.
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جـامـعـه
Society7 مخالفت مجلس با حذف تعطیلی  

هشتم ربیع الاول
ایســنا: طرح یک فوریتی اصــلاح تعطیلات 
رسمی، در دستور کار جلسه علنی مجلس قرار 
گرفــت. در این طرح مصوبه مجلــس در قانون 
احکام دائمــی برنامه های توســعه درخصوص 
تعطیلی هشتم ربیع الاول به مناسبت شهادت 
امــام حسن عســکری)ع( و آغاز امامــت امام 
زمان)عج( پیش بینی شده بود که در این طرح 
پیشــنهاد حذف آن مطرح شــد. پس از اعلام 
نظرات مخالفان و موافقان، نمایندگان با ۱۱۷رأی 
موافــق، ۶۲مخالف و ۹رأی ممتنــع ازمجموع 
۲۲۸نماینده حاضر با آن مخالفت کردند. با توجه 
به این که تعطیلی هشــتم ربیع الاول در قانون 
احکام قانونی برنامه های توسعه پیش بینی شده 
بود، حذف آن نیازمند رأی دو سوم نمایندگان 

بود که با آن موافقت نشد.

آغاز ثبت نام آزمون استخدامی 
دستگاه های اجرایی

مهر: مشاورعالی سازمان سنجش گفت: هفتمین 
دوره آزمون مشــترک استخدامی دستگاه های 
اجرایی کشور آبان  برگزار و ثبت نام در این آزمون 
از ســوم مهر آغازمی شــود. توکلی اظهار کرد: 
متقاضیان ثبت نــام در هفتمیــن دوره آزمون 
استخدامی دستگاه های اجرایی سال۹۸ پس از 
مطالعه دفترچه راهنما که روی سایت سنجش 
و آموزش قرار گرفته، در صورت واجد شــرایط 
بــودن می توانند در آن ثبت نــام کنند. ثبت نام 
در این دوره از آزمون از ســوم مهر آغاز و تا ۱۲ 
مهر ادامه دارد. وی افزود: هفتمین دوره آزمون 
مشترک استخدامی دستگاه های اجرایی کشور، 
 30 آبان  در حوزه هــای امتحانی مربوطه برگزار 

می شود.

اخبار ویژه

توضیحات معاون استاندار تهران درباره افزایش قیمت نانامیدوارم روزی تهران از سلطه خودروها رها شود
مهر: شهردار تهران گفت: امیدوارم روزی شهر تهران را از سلطه خودروها رها کنیم. این شهر برای انسان ها طراحی شده و آن ها باید در 

اولویت قرار گیرند. 
پیروز حناچی، درمراسم اعطای دوچرخه شهری به دانش آموزان که در مدرسه ابوریحان بیرونی در منطقه ۱۷ برگزار شد، با تبریک آغاز 
سال تحصیلی گفت: همه ساله آغاز سال تحصیلی مقارن با هفته دفاع مقدس است. جنگ فی نفسه ارزش نیست؛ ولی وقتی برای هدف 
بالایی دفاع کنیم می تواند موجب اعتلا و افتخار کشور باشد. در دوران جنگ تحمیلی نقش دانش آموزان در جبهه ها بی بدیل بود. حناچی 
گفت: اتفاقی که در مدرسه شما می افتد، نمادین ولی بسیار خوشایند است. آن ها که در سن ما هستند، می دانند زمانی در شهرهای ما 

این قدر خودرو وجود نداشت و خیلی ها دوچرخه داشتند. باید کاری کنیم که باز هم این اتفاق بیفتد.

ایسنا: معاون امور هماهنگی اقتصادی استانداری تهران، درباره بخش نامه ساماندهی نانوایی ها و افزایش قیمت نان توضیحاتی ارائه کرد. 
امامی امین گفت: ظرف حدود پنج سال گذشته، افزایش قمیت نان را به صورت بخش نامه ای نداشتیم؛ ولی به جهت افزایش هزینه ها، 
اداره نانوایی ها با مشکلاتی مواجه شده بود و شاهد کم فروشی در این بخش بودیم. وی ادامه داد: توجیه ابلاغ بخش نامه این است که چند 
سالی می شود که قیمت نان افزایش پیدا نکرده و با توجه به افزایش هزینه ها، شاهد افزایش خودسرانه قیمت ها بوده ایم؛ برای ساماندهی 
نانوایی ها مقرر شد از روز شنبه اکیپ های بازرسی ضمن مراجعه به نانوایی ها، قیمت هایی که براساس مصوبه نیستند با آن ها برخورد 
قضایی صورت گیرد و قطعاً این برخورد در محل صورت می گیرد. معاون استاندار تهران تاکید کرد: این بخش نامه افزایشی در قیمت ها 

خواهد داشت؛ اما درحقیقت ساماندهی نانوایی ها در استان تهران انجام خواهد شد.
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